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              018 26   Plevník-Drienové  255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  1.3.2018 
 
Prítomní poslanci:  Félix Adamec, Ľubomíra Čičutová,   Jana Muráňová,  JUDr.Alica Harišová,  

Milan Kušnier,  PhDr.Mária Jandová PhD                                              
 

Neprítomní poslanci:   Soňa Jantošová, Ján Kuchár,  Bc.Miroslav Smädiš       
    
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:            Ing. Milan Kremeň 
 
Zápisom poverená :     Viera Michálková  
 
Občania :                        Ing. Michal Ďurkech, Vladimír Franček, Ľubomír Barnínec, Anna Bednárová, 
                                           Miroslava Chromická  
     
 
Rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na schválenie zastavovacej štúdie IBV Drienovka  / cesta Rajčula smerom na žel.stanicu/  
6. Správa o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce k 31.12.2017 
7. Návrh na schválenie zabezpečenia budúcej pohľadávky v zmysle zmluvy o NFP na zberný dvor formou 

vlastnej blankozmenky pre Ministerstvo životného prostredia SR  
8. Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena pre NDS,a.s.( par.KNC č.1509/13 
9. Odpadové hospodárstvo obce za rok 2017 
10. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2017 a 2018 – rozpočtové opatrenia 
11. Rozbor hospodárenia obce k 31.12.2017 
12. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
13. Diskusia  
14. Záver 
 
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  prítomných občanov.   Oboznámil 
poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Dal hlasovať za návrh programu rokovania  
OZ a poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie : Za:  6 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, voľba volebnej komisie, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu pani Janu Muráňovú, za členov pani JUDr. Alicu 
Harišovú a pána  Félixa Adamca.  Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov pani Ľubomíru Čičutovú 
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a pána Milana Kušniera. Zápisom poveril Vieru Michálkovú. Dal hlasovať za predložený návrh a poslanci 
predložené návrhy jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie : Za:6 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu obce. Skonštatovala, že všetky uznesenia sú 
splnené alebo sa priebežne plnia. V roku 2017 bolo prijatých spolu 99 uznesení. Aktuálne sa  eviduje stále 
plnenie nasledovných uznesení : 
č.22/2011- úloha trvá (vypracovávať rozbory hospodárenia za každý štvrťrok) 
č.69/2015 - úloha splnená (konaní na znovuobnovenie pripojenia na cestu I/61 – rozhodnutie MDaV SR) 
a bude prijaté nové uznesenie OZ 
č.15/2017, 57/2017, 59/2017, 80/2017, 81/2017, 90/2017, 91/2017 – priebežne sa plnia a úloha trvá  
Kontrola uznesení prijatých OZ je prílohou zápisnice 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 1/2018 
Hlasovanie : Za: 6 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu  
Správu o činnosti obecného úradu spolu s fotodokumentáciou predložil starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného 
úradu za obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 18.12.2017 do dnešného dňa, čiže 1.3.2018. 

Od predchádzajúceho rokovania OZ, na ktorom sme schválili rozpočet obce na rok 2018 sme 
pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu vrátane všetkých našich povinností voči 
orgánom verejnej správy, iným subjektov a samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich občanov. 
Činnosť starostu obce a zamestnancov obecného úradu bola v roku 2017 zameraná hlavne na skvalitnenie 
života a prostredia v našej obci a plnenie úloh stanovených štátom formou originálnych kompetencií alebo 
preneseného výkonu verejnej správy. Ako starosta obce môžem konštatovať, že väčšinu prijatých úloh sa 
nám podarilo splniť, ale určite sú aj také veci, ktoré sa nám splniť resp.vybaviť nepodarili, ale musím 
konštatovať, že naša obec a život v nej sa vyvíja dobrým smerom. Z tých pozitívnych vecí spomeniem 
napríklad, že v roku 2017 sa nám podarilo : 

- dokončenie rekonštrukcie Základnej školy Dominika Tatarku 
- výstavba zberného dvora v našej obci 
- rekonštrukcia miestnych komunikácii o výmere viac ako 4000 m2 
- rekonštrukcia vnútorných priestorov kultúrneho domu 
- plynofikácia a ústredné vykurovanie šatní TJ 
- pokračovanie výstavby miestnej komunikácie Bukovanova 
- verejné osvetlenie nových lokalít určených na výstavbu 
- úspešne zrealizovať predaj pozemkov za Váhom 
- zaviedli sme službu SMS spravodaj pre informovanie našich občanov 
- zrealizovanie pasportu miestnych komunikácii 
- opravy a údržba ostatných objektov a strojného vybavenia vo vlastníctve obce  

Verím, že aj rok 2018, ktorý je posledným rokom našej spoločnej štvorročnej práce sa bude vyvíjať 
pozitívne a prispejeme svojím konaním a činnosťou k rozvoju našej obce. Z plánovaných hlavných aktivít na 
rok 2018 spomeniem hlavne : 

- začatie výstavby novej požiarnej zbrojnice na ktorú nám bola schválená dotácia 30 tis.€ 
- kolaudácia a začatie prevádzky zberného dvora 
- obstaranie a dodanie komunálnej techniky na zberný dvor (traktor s príslušenstvom, Iveco, 

štiepkovač, drvič stavebného odpadu) 
- rekonštrukcia kotolne a vykurovania kultúrneho domu 
- zateplenie obecnej 11 bytovky 
- dokončenie miestnej komunikácie Bukovanová 
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- vybudovanie kamerového systému 
- vybudovanie dopravného ihriska v MŠ 
- rekonštrukcia cesty k od p.Pavlíka k p.Muráňovej 

Tieto spomenuté práce by sme mali zrealizovať na základe schváleného rozpočtu na rok 2018, ale okrem 
týchto prác sa budeme naďalej usilovať o získanie dotácie na rekonštrukciu objektov MŠ a OÚ, nákup 
komposterov, vybudovanie detského ihriska a oddychového priestoru na bývalom kúpalisku a iné projekty 
na ktoré bude možné získať dotáciu. 
Po dlhšom čakaní sme na základe nášho podnetu a konania dostali rozhodnutie z Ministerstva dopravy 
a výstavby SR, ktorým zrušili rozhodnutie Okresného úradu Trenčín ohľadom zrušenia napojenia našej 
miestnej komunikácie na oproti kultúrnemu domu na cestu I/61,m čo považujem za úspech a budeme sa 
snažiť o opätovné obnovenie tohto napojenia. 

Tento rok sme mali a ešte stále máme zimu tak ako sa patrí a s tým bola spojená aj hlavná činnosť 
pracovníkov obecného úradu a aj tých ktorých aktivujeme cez úrad práce. Ohŕňali sme sneh z chodníkov 
a ciest a zabezpečovali sme aj ich posyp a teraz začíname zametať a odstraňovať posypový materiál z ciest 
a chodníkov. Začali sme aj vyriezať krovie a náletové dreviny popod rozhlasové vedenie smerom na Dolinu.  
Upratovali sme vnútorné priestory obecných objektov, začali sme osádzať dopravné značky upravujúce 
max. povolenú rýchlosť v obci na 40 km/hod. Zakúpili sme pre našu potrebu aj zváračku a zlikvidovali sme aj 
odhlásenú modrú Áviu.  Zdemontovali sme vianočnú výstavbu a samozrejme zabezpečujeme množiace sa 
opravy verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu.  
Pracovníčky obecného úradu vybavovali agendu v zmysle náplne práce, vykonali sme inventarizáciu 
majetku, ročné vyúčtovanie poplatkov za odpad, rôzne požadované štatistiky, ako aj rozbor hospodárenia, 
z ktorého opätovne vyplýva pozitívne hospodárenie obce (+118 tis.€). 

Absolvoval som aj niekoľko koncoročných a novoročných stretnutí, výročné schôdze a asi všetky 
obecné akcie, ktorých musím povedať bolo za tieto dva mesiace neúrekom a som rád že občania si mali 
naozaj z čoho vyberať. Spomeniem napríklad Silvestovský výstup na Malý Manín, hokejbalové turnaje 
v Plevníku a na Doline, jasličkovú pobožnosť a kultúrny program v KD, novoročný koncert DH Hoľazňanka, 
veľké karnevaly detí MŠ a ZŠ, folklórny ples, Valentínsky ples DHZ a poslednou akciou boli fašiangy v obci a s 
nimi spojená obecná zabíjačka, fašiangový sprievod masiek, bohatý kultúrny program a samozrejme 
ukončenie akcie veselicou a pochovávaním basy. Ďakujem všetkým, ktorí sa podieľali na konaní tejto akcie, 
ktorá mala výbornú úroveň, účasť, pozitívne ohlasy a ešte sme mali aj pekné počasie. 

Pripravili sme aj stretnutie všetkých zložiek a organizácii pôsobiacich v našej obci, kde sme 
podpisovali zmluvy a dohody o spolupráci na rok 2018 a prechádzali sa plány činností na tento rok. Až keď 
všetci sedeli v tejto zasadačke som si uvedomil koľko máme v obci zložiek a združení (17) a čo všetko sa 
v obci za minulý rok udialo a čo nás tento rok čaká. Na tak malú obec, máme skutočne veľa  šikovných ľudí, 
ktorí svoje umenie a talent prezentujú nielen v obci ale aj v širokom okolí a dobre reprezentujú našu obec 
za čo im patrí srdečná vďaka.  

Všetky pozitívne veci vplývajú na rozvoj obce, naša obec sa stala vyhľadávanou v oblasti výstavby 
nových a kúpy starších rodinných domov. Tento pozitívny trend má vplyv aj na počet obyvateľov obce, kde 
len oproti rovnakému dátumu minulého roka nám stúpol počet občanov o 31 a naša obec mala k 1.1.2018 
1635 obyvateľov a  z ostatných štatistík uvediem že v našej obci sa v roku 2017 narodilo 21 detí, z toho 10 
dievčat a 11 chlapcov, zomrelo 11 občanov, z toho 4 ženy a 7 mužov, prihlásilo sa na trvalý pobyt 50 
občanov a odhlásilo sa z trvalého pobytu 22 občanov. 

Nie všetko sa dá  zrealizovať za jeden, dva roky, ale postupnými krokmi sa snažíme vyhovieť 
potrebám a požiadavkám občanov. Verím, že na konci nášho volebného obdobia si budeme môcť povedať, 
že sme svojou činnosťou prispeli k rozvoju našej krásnej obce.  Pre občanov nie je dôležité kto je starostom, 
alebo poslancom, ale dôležité je to, či sa obec rozvíja, či sa v obci niečo realizuje, či sú tu možnosti na 
kultúrne a športové vyžitie a dôležité je to, aby všetky tieto aktivity mali prínos pre samotnú obec a jej 
občanov.   
 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu :  
- Ing. Michal Ďurkech – ja len pochválim OZ za výstavbu Bukovanovej a ďalej sa spýtal na osadenie 
zákazovej značky do areálu ZŠ, vznikajú tam nebezpečné situácie nakoľko deti vystupujú na hlavnej ceste 
pred školou – bolo by to potrebné vyriešiť. 
- Milan Kušnier – dobré by bolo spojazdniť priekopu, lebo je to tam nebezpečné. 
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- JUDr.Harišová – ak je to nebezpečné pred školou treba parkovať tam kde je to bezpečné a po chodníku 
môžu prejsť deti do školy. 
-starosta odpovedal, že značku dala osadiť ZŠ na základe zvýšeného pohybu aut po areáli ZŠ, možným 
riešením by bolo vybudovanie 4-5 parkovacích miest hneď za plotom ZŠ a následne by sa značka posunula 
až za navrhnuté parkovisko. Návrhy na riešenie situácie budú predmetom rokovania stavebnej komisie.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.2/2018 
Hlasovanie : Za:  6 

Proti: 0,   
Zdržal sa: 0  
 

K bodu 5/  Návrh na schválenie zastavovacej štúdie IBV Drienovka (cesta Rajčula smerom na žel. stanicu)  
Starosta obce predložil vyššie uvedený návrh na schválenie zastavovacej štúdie IBV Rajčula, ktorú predložil 
stavební p.Barninec s manželkou a ktorú spracovalo Draft štúdio Žilina. Zastavovacia štúdia bola zverejnená  
vo obecnej výveske a aj na web stránke obce. Jedná sa o štúdiu, ktorej predmetom je plánovaná výstavba 
siedmich rodinných domov. Zastavovacia štúdia je prílohou zápisnice 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu :  
Ing. Michal Ďurkech – či majú poriešené žumpy a verejné osvetlenie?   
Starosta odpovedal, že si to riešia na vlastných pozemkoch a prístup k rodinným domom bude ich vlastný. 
p. Čičútová – som za to aby mladí ľudia stavali. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.3/2018 
Hlasovanie :  Za: 6 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 6/ Správa o výsledku inventarizácie majetku,  záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov obce 
k 31.12.2017 
Starosta  informoval   správu o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov, 
Taktiež sa vykoná aj skutočná v priebehu roka.  Správa je prílohou zápisnice 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 4/2018 
Hlasovanie : Za: 6 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 7/  Návrh na schválenie zabezpečenia budúcej pohľadávky v zmysle zmluvy o NFP na zberný dvor 
formou vlastnej blankozmenky pre MŽP SR 
Starosta informoval poslancov, že podmienkou podpísanej Zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného 
príspevku na zberný dvor je aj zabezpečenie budúcej možnej pohľadávky zo strany Ministerstva životného 
prostredia SR a to formou vystavenia vlastnej blankozmenky pre poskytovateľa  MŽP SR v zastúpení SAŽP.  
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.5 /2017 
Hlasovanie :  Za: 6 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 8/   Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena pre NDS, a.s.  / parc.č. 1509/13 
Starosta oznámil poslancom, že sme obdržali list od Národnej diaľničnej spoločnosti ohľadom uzatvorenia 
zmluvy o zriadení vecného bremena. Jedná sa o prípojku NN pre informačný systém diaľnice na konci úseku 
na časti pozemku KNC č. 1509/13 – ostatné plochy v k.ú. Plevník-Drienové (oproti Ekolu na ploche ako je 
nový železničný nadjazd).  
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 6/2018 
Hlasovanie :  Za: 6 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
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K bodu 9/  Odpadové hospodárstvo obce za rok 2017 
Starosta predložil poslancom prehľad odpadového hospodárstva obce za rok 2017. Z uvedeného vyplýva, že 
obec dopláca na výdavky spojené s odpadovým hospodárstvom z vlastného rozpočtu sumou 11 287,78 €. 
Bolo dohodnuté , že celkové fungovanie odpadového hospodárstva v obci sa bude riešiť po otvorení 
zberného dvora. 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 7/2018  
Hlasovanie :  Za: 6 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 10/  Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2017 a 2018 – rozpočtové opatrenia 
Starosta obce predložil a vysvetlil poslancom zmeny v rozpočte, ktoré sa týkajú rozpočtových opatrení č.19-
24/2017 a rozpočtových opatrení 1 a 2/2018,  ktoré sú  prílohou zápisnice. Tieto rozpočtové opatrenia 
nemajú vplyv na celkový rozpočet obce. 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.8/2018 
Hlasovanie :  Za: 6 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 11/ Rozbor hospodárenia obce k 31.12.2017  
Starosta oboznámil poslancov s rozborom hospodárenia k 31.12.2017, z ktorého vyplýva, že obec v roku 
2017 dosiahla kladné hospodárenie  výsledkom ktorého je prebytok vo výške 118 010,22 €. Rozbor 
hospodárenia je prílohou zápisnice. 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 9/2018 
Hlasovanie : Za: 6 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 12  Rôzne 

 Hlavný kontrolór obce Ing.Milan Kremeň predložil Správu o výsledku vykonaných kontrol a Správu   
o kontrolnej činnosti za rok 2017, ktoré sú prílohou zápisnice 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 

   K tomuto  bodu bolo prijaté uznesenie č. 10/2018 
Hlasovanie : Za: 6 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0 

 Starosta informoval poslancov  o úspešnosti nami podanej žiadosti a o pridelení dotácie vo výške 
30 000€ z Ministerstva vnútra SR na výstavbu novej hasičskej zbrojnice v obci. Zároveň prezentoval 
vizualizáciu celkovej úpravy centra obce s umiestnením novej požiarnej zbrojnice na parc č. KNC č.8/2. 
pod poštou. Po vybudovaní novej zbrojnice by sa stará zbúrala a vznikol by voľný priestor s dominaciou 
stavby kostola a vznikne tam aj priestor na možnú výstavbu fary. 

      Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu :  
Poslanci ocenili získanie dotácie a všetci súhlasili s predloženým návrhom 

     K tomuto  bodu bolo prijaté uznesenie č. 11/2018 
Hlasovanie : Za: 6 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0 

 Starosta informoval poslancov o úspešnosti podnetu podaného spolu s petíciou občanov na Ministerstvo 
dopravy a výstavby SR na preskúmanie nezákonných rozhodnutí vo veci zrušenia napojenia na cestu I/61 
a tiež aj o petícií. MDaV SR svojím rozhodnutím zrušilo rozhodnutie Okresného úradu Trenčín o zrušení 
napojenia na cestu I/61.  Rozhodnutie je prílohou zápisnice. 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu :  
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- všetci poslanci vyjadrili spokojnosť s týmto rozhodnutím a žiadajú starostu ďalej v tom konať  
- p.Čičútová – je to veľký úspech a ďakuje starostovi, že v tom konal 
- starosta – úspechom bude, až keď sa nám podarí obnoviť napojenia na cestu I/61 

      K tomuto  bodu bolo prijaté uznesenie č. 12/2018 
      Hlasovanie : Za: 6 
            Proti: 0  
           Zdržal sa: 0 

 Starosta prečítal žiadosť Milana Čerňana a manž. ohľadom navrhnutia spôsobu určenia vlastníka parc. 
1517/10, ktorú odkúpili 1.11.1968 od Antona Matejku a jeho manželky ako „Zábrežok, k čomu priložili 
kúpnopredajnú zmluvu. Pozemok sa nachádza za ich rodinným domom majú ho dlhoročne oplotený 
a užívajú ho ako ovocný sad. V súčasnosti je ale pozemok vo vlastníctve obce, ale vzhľadom 
k predloženým dokladom poslanci odsúhlasili zámer odpredaja za cenu 10 €. 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto  bodu bolo prijaté uznesenie č. 13/2018 
Hlasovanie : Za: 6 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0 

 Starosta informoval poslancov  o žiadosti p.Antona Randu, bytom Plevník-Drienové 215 o odkúpenie 
časti parcely 410/52, 1539/1 a 1538/1, na ktorých chce vybudovať prístupovú cestu k plánovanému 
rodinnému domu. Starosta navrhol dať posúdiť žiadosť a predložiť stanovisko stavebnej komisii. 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 14/2018 
Hlasovanie : Za: 6 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0 

 Starosta prečítal žiadosť Anny Bednárovej, bytom Plevník-Drienové 237 o zámenu pozemkov.  Ona je 
vlastníčkou parcely č. KNC 1537/3 a chce zameniť za časť parcely KNE 470/103, 410/31, ktoré sú vo 
vlastníctve obce. Starosta navrhol dať posúdiť žiadosť a predložiť stanovisko stavebnej komisii. 
Starosta otvoril k tomuto bodu programu diskusiu : nikto sa neprihlásil 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 15/2018 
Hlasovanie : Za: 6 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 13/  Diskusia 

 Pani Muráňová pripomenula, že vyšla Manínka, ktorú vydáva Matica slovenská v Plevníku-Drienovo 
a bude 150 výročie postavenia zvonice na Doline, keby sa to spojilo s oslavou, keď budú hody na Doline , 
potom bude 25 . výročie kaplnky pri Základne škole. Tiež spomenula, že na internete prebieha súťaž 
o naj obec okresu Považská Bystrica. 

 Starosta – určite plánujeme pripraviť hody na Doline a samozrejme aj v obci – predbežný termín 18 
a 19.8. spojené s športovým a kultúrnym programom, atrakciami a rôznymi vystúpeniami. 

 
K bodu 14/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným poslancom  za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 

Starosta obce :  Miroslav Kremeň          ........................................ 
 

Overovatelia :                  Ľubomíra Čičutová      ......................................... 

 

                                        Milan Kušnier                 .........................................    

 

Zapísala:  Viera Michálková      ..........................................  

 


